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R O M A N I A
JUDETUL VRANCEA
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CONSILIUL LOCAL

P R O C E S V E R B A L
Din 29 noiembrie 2012

Astazi, data de mai sus, la sediul Ateneului Popular Mr. Gh. Pastia din Piata Unirii nr. 3, are loc sedinta ordinara a Consiliului Local al
Municipiului Focsani.
D-nul Eduard-Marian Corhana, Secretar al municipiului Focsani, deschide sedinta ordinara din 29.11.2012, sedinta convocata prin
dispozitia d-lui Primar 8365 / 23.11.2012, constatand ca in sala sunt prezenti un numar de 18 de consilieri din totalul de 21 de
consilieri atat cat alcatuiesc Consiliul local municipal in acest moment, este astfel indeplinita conditia art. 40 alin. (1) din Legea nr. 215
/ 2001, privind administratia publica locala, republicata cu modificarile si completarile ulterioare.
Dl. secretar al municipiului Focsani Eduard face precizarea ca lipseste d-nii consilieri Catalin Vrabie si Gheorghita Berbece, precum si
d-na consilier Luminita Elena Balaban.

La sedinta participa:
? d-nul Decebal Bacinschi – Primar al municipiului Focsani;
? d-na Cristina Dascalescu – consilier juridic, Directia administratie publica;
? d-na Micsunica Baciu – director Directia resurse umane;
? d-na Natasa Nemes – director executiv, Directia economica;
? d-nul Melus Nazaru – sef serviciu impozite si taxe locale;
? d-na Carmen Ghiuta – sef serviciu juridic contencios;
? d-na Cristina Costin – sef serviciu, investitii, fond locativ;
? d-na Diana Decuseara – arhitect sef, directia tehnica;
? d-na Luminita Mogda – sef serviciu urbanism;
? d-na Eugenia Dragusanu – inspector, compartiment proiecte;
? d-nul Dan Cazaciuc – sef serviciu comunicare;
? d-nul Ion Gheorghe – director Politia Locala Focsani;
? d-nul Gheorghe Vasilescu – director SC CUP SA Focsani;
? d-nul Viorel Profiroiu – director SC CUP Salubritate SRL Focsani;
? d-nul Ion Diaconu – director SC TRANSPORT PUBLIC SA Focsani;
? d-nul Sandel Ghiuta – director Serviciul public comunitar de evidenta persoanelor;
? d-nul Marean Visan – director SC ENET SA Focsani.

La sedinta mai participa cetateni ai municipiului Focsani, precum si reprezentanti ai mass-mediei locale.

Dl. secretar al municipiului Focsani Eduard Corhana supune votului procesul verbal al sedintei din 25.10.2012.
Nu sunt discutii si se aproba cu 18 voturi “pentru”.

Dl. secretar al municipiului Focsani Eduard Corhana supune votului procesul verbal al sedintei din 08.11.2012.
Nu sunt discutii si se aproba cu 18 voturi “pentru”.

Dl. secretar al municipiului Focsani Eduard Corhana face precizarea ca in sala a intrat d-na consilier Luminita Elena Balaban si din
acest moment sunt 19 consilieri prezenti.

In continuare dl. secretar al municipiului Focsani Eduard Corhana supune votului procesul verbal al sedintei din 14.11.2012.
Nu sunt discutii si se aproba cu 19 voturi “pentru”.

Dl. secretar al municipiului Focsani Eduard Corhana supune votului procesul verbal al sedintei din 21.11.2012.
Nu sunt discutii si se aproba cu 19 voturi “pentru”.

In continuare dl. Presedinte de sedinta Radu Nitu prezinta proiectul ordinii de zi care cuprinde:

Sectiunea I – proiecte de hotarari
1. proiect de hotarare privind aprobarea alocarii sumei de 3.840 lei, din bugetul local al municipiului Focsani pe anul 2012, pentru
sustinerea proiectului „Mos Craciun European” editia a VI-a, initiat si organizat de Consiliul Local al Tinerilor Focsani;

2. proiect de hotarare privind alocarea din bugetul local al municipiului Focsani pe anul 2012 a sumei de 14,90 mii lei pentru
organizarea de catre Colegiul National Unirea Focsani in perioada 13-14 decembrie 2012, a Simpozionului Interjudetean „Presa
scolara – incotro?” dedicat implinirii a 100 de ani de la prima aparitie a publicatiei scolare „Revista noastra”;
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3. proiect de hotarare privind aprobarea alocarii din bugetul local al municipiului Focsani pe anul 2012, a sumei de 1.300 lei, pentru
premierea unor sportivi de la Clubul Sportiv Municipal Focsani 2007 care au obtinut medalii la Campionatul Mondial de Karate SKDUM
si la Campionatul National de Sah desfasurate in luna octombrie 2012;

4. proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii bugetului de venituri si cheltuieli a SC CUP SA Focsani pe anul 2012;

5. proiect de hotarare privind aprobarea cererilor de inlesnire la plata a obligatiilor datorate bugetului local, depuse de Robu Cristina
Iuliana cu domiciliul in comuna Slobozia Ciorasti, jud. Vrancea si Musat Mariana Carmen cu domiciliul in Focsani, str. Greva de la
Grivita nr. 1, ap. 9;

6. proiect de hotarare privind respingerea cererilor de inlesnire la plata a obligatiilor datorate bugetului local, depuse de Chivu Lucica
cu domiciliul in Focsani, str. Lupeni nr. 3, ap. 7, Stoica Victoria cu domiciliul in Focsani, str. Marasesti nr. 67, ap. 2, Dobrescu Elvis cu
domiciliul in Focsani, str. Revolutiei nr. 16,ap. 50 si Curte Adrian cu domiciliul in Focsani, str. Cernei nr. 14;

7. proiect de hotarare privind majorarea drepturilor salariale ale domnului Racovita Jalova Mihai Cosmin, inspector de specialitate,
gradul II, gradatia 2, clasa de salarizare 38 in cadrul Aparatului permanent de lucru al Consiliului local al municipiului Focsani,
incepand cu data de 1 decembrie 2012;

8. proiect de hotarare privind aprobarea fisei de evaluare a performantelor profesionale individuale realizate in perioada 01 ianuarie –
25 octombrie 2012 de catre d-na Mihalcia Violeta consilier juridic, gradul I, gradatia 2, clasa de salarizare 43 in cadrul Aparatului
permanent de lucru al Consiliului local al municipiului Focsani;

9. proiect de hotarare privind aprobarea documentatiei tehnice si a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investitii:
„Contorizare scari de bloc din municipiul Focsani, judetul Vrancea: blocul nr. 3, scara 1 si blocul nr. 5, scara 2 din str. Mare a Unirii,
blocul nr. 4, scara 4 din Str. Pictor N. Grigorescu, blocurile nr. 2, 4 din str. Razboieni”;

10. proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii bugetului general consolidat al municipiului Focsani pe anul 2012;

11. proiect de hotarare privind aprobarea listei nominale cu persoanele carora li se repartizeaza locuinte pentru tineri destinate
inchirierii, conform Normelor metodologice de punere in aplicare a prevederilor Legii nr. 152/1998 republicata si modificata si a
Hotararii Consiliului Local nr. 86/27.03.2012 privind aprobarea listei de prioritati;

12. proiect de hotarare privind aprobarea listei nominale cu persoanele carora li se repartizeaza locuinte cu chirie din fondul locativ de
stat, in baza prevederilor Legii locuintei nr. 114/1996, republicata si modificata;

13. proiect de hotarare privind imputernicirea Primarului municipiului Focsani sa incheie contracte de vanzare-cumparare pentru
locuintele din fondul locativ de stat situate in blocul L2 – ap. 8, 3 si 24, Bdul. Bucuresti nr. 27, Focsani, in baza prevederilor Legii
locuintei nr. 114/1996, republicata si modificat, a Decretului lege 61/1990 si a Legii nr. 85/1992;

14. proiect de hotarare privind insusirea completarilor si modificarilor aduse anexei la HCL nr. 168/2012 privind insusirea Inventarului
bunurilor care apartin domeniului public al municipiului Focsani;

15. proiect de hotarare privind modificarea si completarea HCL nr. 23/2010 privind aprobarea Inventarului bunurilor care alcatuiesc
domeniul privat al municipiului Focsani, cu modificarile si completarile ulterioare;

16. proiect de hotarare privind aprobarea schimbului de teren intre Primaria municipiului Focsani si domnul Macoveiu Stefan;

17. proiect de hotarare privind aprobarea concesionarii fara licitatie publica a unor terenuri apartinand domeniului privat al municipiului
Focsani, adiacente constructiilor existente, pentru extinderea acestora;

18. proiect de hotarare privind modificarea anexelor nr. 2 si 3 la HCL nr. 343/29.11.2011 privind aprobarea inchirierii prin licitatie
publica a spatiilor situate in „Perimetrul Istoric Piata Unirii si Gradina Publica” din Focsani;

19. proiect de hotarare privind aprobarea vanzarii fara licitatie publica, a terenului in suprafata de 13,00 mp situat in Focsani, str.
Bucegi nr. 8, sc. 2, judetul Vrancea, T. 192 P. 10508 ce apartine domeniului privat al municipiului Focsani, catre domnul Iorga Marius
Eusebiu;

20. proiect de hotarare privind alegerea unui presedinte de sedinta, pentru Consiliul local al municipiului Focsani , pe o perioada de
trei luni, incepand cu luna decembrie 2012;

21. proiect de hotarare privind desemnarea a doi reprezentanti ai Consiliului local al municipiului Focsani care sa colaboreze cu
Consiliul local al tinerilor Focsani;

22. proiect de hotarare privind desemnarea reprezentantului Consiliului local al municipiului Focsani in Consiliul de administratie al
Ateneului Popular „Mr. Gh. Pastia”;

Sectiunea a II a – informari, diverse
1. executia bugetului general consolidat al municipiului Focsani la 31 octombrie 2012;

2. informare privind studiul de oportunitate pentru modernizare centrala termica Colegiul National Unirea;

3. informare privind punerea in executare a Sentintei civile nr. 1835/30.05.2012 pronuntata de Tribunalul Vrancea in dosarul nr.
7486/91/2011, ramasa definitiva si irevocabila la cererea SC PANDORA PROD SRL cu sediul in Focsani, Artera DJ 204D, judetul
Vrancea;

4. informare privind punerea in executare a Sentintei civile nr. 197/12.05.2010 pronuntata de Tribunalul Vrancea ramasa definitiva si



irevocabila prin Decizia Civila nr. 26581/02.11.2010 a Curtii de Apel Galati, la cererea domnilor Chivu Adrian si Chivu Luminita;

5. informare privind solicitarea SC HUNTERS FAMILY SRL;

6. informare privind oferta de vanzare a Universitatii Geroge Bariutiu Brasov.

Sectiunea a III a – discutii, declaratii politice.

Ia cuvantul dl. Primar Decebal Bacinschi „vreau sa introduc pe ordinea de zi cateva proiecte si anume:
- proiectul de hotarare de la punctul 23: proiect de hotarare privind aprobarea alocarii, din bugetul local al municipiului Focsani pe anul
2012, a sumei de 9.300 lei pentru premierea primilor 15 sportivi ai anului;
- proiectul de hotarare de la punctul 24: proiect de hotarare privind aprobarea modificarii art. 3 din HCL nr. 159/338/2012 privind
aprobarea pretului local de facturare a energiei termice furnizata populatiei prin sistemul centralizat, in municipiul Focsani;
- proiectul de hotarare de la punctul 25: proiect de hotarare privind aprobarea pretului local de facturare a energiei termice furnizata
populatiei prin sistemul centralizat, in municipiul Focsani.

Se supune la vot ordinea de zi cu proiectele de hotarare din completare si se aproba cu 19 voturi „pentru” .

Se prezinta punctul 1 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea alocarii sumei de 3.840 lei, din bugetul local al municipiului
Focsani pe anul 2012, pentru sustinerea proiectului „Mos Craciun European” editia a VI-a, initiat si organizat de Consiliul Local al
Tinerilor Focsani.
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr.165/344

Se prezinta punctul 2 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind alocarea din bugetul local al municipiului Focsani pe anul 2012 a
sumei de 14,90 mii lei pentru organizarea de catre Colegiul National Unirea Focsani in perioada 13-14 decembrie 2012, a
Simpozionului Interjudetean „Presa scolara – incotro?” dedicat implinirii a 100 de ani de la prima aparitie a publicatiei scolare „Revista
noastra”.
Dl. consilier Aurel Bacu „ar trebui sa alocam o suma rotunda.”
Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare in forma initiala si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr.
166/345

Se prezinta punctul 3 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea alocarii din bugetul local al municipiului Focsani pe anul
2012, a sumei de 1.300 lei, pentru premierea unor sportivi de la Clubul Sportiv Municipal Focsani 2007 care au obtinut medalii la
Campionatul Mondial de Karate SKDUM si la Campionatul National de Sah desfasurate in luna octombrie 2012.
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 167/346

Se prezinta punctul 4 al ordinii de zi: . proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii bugetului de venituri si cheltuieli a SC CUP SA
Focsani pe anul 2012.
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr.168/347

Se prezinta punctul 5 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea cererilor de inlesnire la plata a obligatiilor datorate bugetului
local, depuse de Robu Cristina Iuliana cu domiciliul in comuna Slobozia Ciorasti, jud. Vrancea si Musat Mariana Carmen cu domiciliul
in Focsani, str. Greva de la Grivita nr. 1, ap. 9.
Dl. consilier Liviu Ioan Oloeriu „la sedinta comisiei de buget pozitia 1 din acest proiect, inlesnirea la plata obligatiilor pentru d-na Robu
Cristina domiciliata in comuna Slobozia Ciorasti, noi am concluzionat ca aceasta inlesnire la plata facea referire la un aspect comercial
si nu la un aspect legat de locuinta, impozit pe locuinta sau ceva asemanator. Ca urmare aceasta pozitie nu a primit avizul in comisia
de specialitate si as ruga Consiliu sa tina cont de acest lucru.”
Dl. presedinte de sedinta Radu Nitu supune la vot fiecare pozitie in parte:
1. aprobarea inlesnirii la plata a d-nei Robu Cristina – nu se aproba cu 19 voturi „abtinere”;
2. aprobarea inlesnirii la plata a d-nei Musat Mariana – se aproba cu 19 voturi „pentru”.
Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 169/348

Se prezinta punctul 6 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind respingerea cererilor de inlesnire la plata a obligatiilor datorate
bugetului local, depuse de Chivu Lucica cu domiciliul in Focsani, str. Lupeni nr. 3, ap. 7, Stoica Victoria cu domiciliul in Focsani, str.
Marasesti nr. 67, ap. 2, Dobrescu Elvis cu domiciliul in Focsani, str. Revolutiei nr. 16, ap. 50 si Curte Adrian cu domiciliul in Focsani,
str. Cernei nr. 14.

Dl. consilier Aurel Bacu „d-le presedinte de sedinta sa se de-a explicatii de ce nu le-am aprobat.”
Dl. presedinte de sedinta Radu Nitu „ati fost la sedinta de comisii. Dl. Nazaru ati putea sa ne da-ti explicatii?”
Dl. sef serviciu Melus Nazaru „pentru toti cei patru care sunt in proiectul de hotarare, detin mijloace de transport dobandite in ultima
perioada, incepand cu anul 2010.”
Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 170/349

Se prezinta punctul 7 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind majorarea drepturilor salariale ale domnului Racovita Jalova Mihai
Cosmin, inspector de specialitate, gradul II, gradatia 2, clasa de salarizare 38 in cadrul Aparatului permanent de lucru al Consiliului
local al municipiului Focsani, incepand cu data de 1 decembrie 2012.
Nu sunt discutii, se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 171/350

Se prezinta punctul 8 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea fisei de evaluare a performantelor profesionale individuale
realizate in perioada 01 ianuarie – 25 octombrie 2012 de catre d-na Mihalcia Violeta consilier juridic, gradul I, gradatia 2, clasa de
salarizare 43 in cadrul Aparatului permanent de lucru al Consiliului local al municipiului Focsani.
Nu sunt discutii, se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 172/351

Se prezinta punctul 9 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea documentatiei tehnice si a indicatorilor tehnico-economici



pentru obiectivul de investitii: „Contorizare scari de bloc din municipiul Focsani, judetul Vrancea: blocul nr. 3, scara 1 si blocul nr. 5,
scara 2 din str. Mare a Unirii, blocul nr. 4, scara 4 din Str. Pictor N. Grigorescu, blocurile nr. 2, 4 din str. Razboieni”.
Dl. consilier Aurel Bacu „aceste scari de bloc au solicitat Primariei sa se faca contorizarea. Si celelalte scari de bloc, cetatenii pot sa
faca cereri pentru ca aceasta actiune sa se continue.”
Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 173/352

Se prezinta punctul 10 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii bugetului general consolidat al municipiului
Focsani pe anul 2012.
Dl. Primar Decebal Bacinschi “vreau sa fac un amendament privind rectificarea bugetului, avand in vedere ca astazi am primit de la
D.G.P.F. adresa cu nr. 27.655/29.11.2012 prin care nivelul maxim al cheltuielilor de personal s-a marit cu 165 mii lei se propune
urmatorul amendament:
- majorarea veniturilor cu 165 mii lei la Sume defalcare din TVA – in loc de 690 mii lei va fi 855 mii lei
- majorarea cheltuielilor de personal cu suma de 165 mii lei astfel:
- Colegiul Tehnic “Edmond Nicolau” 32 mii lei
- Colegiul Tehnic “Gheorghe Asachi” 32 mii lei
- Liceul Tehnologic “G. G. Longinescu” 32 mii lei
- Colegiul Tehnic “Ion Micu” 32 mii lei
- Colegiul National “Al. Ioan Cuza” 37 mii lei
Dl. consilier Neculai Tanase “aici este vorba de o noua alocare? Analizand proiectul am vazut ca se face o noua alocare pentru
Oraselul Copiilor, nu?”
D-na director economic Natasa Nemes “s-a umblat la cheltuieli materiale, iar acum analizandu-se functie de ce se achizitioneaza sunt
unele de natura investitiilor si s-au luat de la cheltuieli materiale si s-au dus la investitii. Nu se aloca nimic.”
Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare cu amendament si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea
nr. 174/353

Se prezinta punctul 11 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea listei nominale cu persoanele carora li se repartizeaza
locuinte pentru tineri destinate inchirierii, conform Normelor metodologice de punere in aplicare a prevederilor Legii nr. 152/1998
republicata si modificata si a Hotararii Consiliului Local nr. 86/27.03.2012 privind aprobarea listei de prioritati.
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 175/354

Se prezinta punctul 12 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea listei nominale cu persoanele carora li se repartizeaza
locuinte cu chirie din fondul locativ de stat, in baza prevederilor Legii locuintei nr. 114/1996, republicata si modificata.
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 176/355

Se prezinta punctul 13 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind imputernicirea Primarului municipiului Focsani sa incheie contracte
de vanzare-cumparare pentru locuintele din fondul locativ de stat situate in blocul L2 – ap. 8, 3 si 24, Bdul. Bucuresti nr. 27, Focsani,
in baza prevederilor Legii locuintei nr. 114/1996, republicata si modificata, a Decretului lege 61/1990 si a Legii nr. 85/1992.
Dl. consilier Bogdan Emilian Matisan „as vrea sa fac o propunere vis-a-vis de acest proiect in sensul ca, ori dl. Primar, ori un grup de
consilieri sa initiem un proiect de hotarare prin care sa imputernicim Primarul municipiului Focsani pentru toate astfel de locuinte si nu
numai pentru ca vor veni si ANL-urile probabil, alte locuinte sociale, ca sa nu stam la fiecare sedinta ca pentru fiecare cetatean care
depune cerere sa-l imputernicim pe dl. Primar. Ar fi o economie de timp din acest punct de vedere.”
Dl. secretar al municipiului Focsani Eduard Corhana „din pacate trebuie sa va contrazic, din punctul meu de vedere mandatul nu poate
fi la general, in primul articol Consiliul Local ia act de raportul de expertiza si-l insuseste si accepta valoarea cu care se vinde. Nu cred
ca un mandat general catre Primarul municipiului sa vinda toate unitatile locative fara ca Consiliul Local sa fie informat este corecta.”
Dl. consilier Bogdan Emilian Matisan ‚acest proiect de hotarare se refera doar strict la imputernicirea Primarului pentru a semna un
act.”
Dl. secretar al municipiului Focsani Eduard Corhana „obiectul proiectului de hotarare este vanzarea. In articolul nr. 1 se nominalizeaza
cele trei apartamente care fac obiectul vanzarii si in articolul 2 imputernicirea pe cale de consecinta.”
Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 177/356

Se prezinta punctul 14 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind insusirea completarilor si modificarilor aduse anexei la HCL nr.
168/2012 privind insusirea Inventarului bunurilor care apartin domeniului public al municipiului Focsani.
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 178/357

Se prezinta punctul 15 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind modificarea si completarea HCL nr. 23/2010 privind aprobarea
Inventarului bunurilor care alcatuiesc domeniul privat al municipiului Focsani, cu modificarile si completarile ulterioare.
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 179/358

Se prezinta punctul 16 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea schimbului de teren intre Primaria municipiului Focsani si
domnul Macoveiu Stefan.
Dl. consilier Liviu Ioan Oloeriu „va rog d-na arhitect Decuseara va rog sa prezentati. Comisia de urbanism nu a dat aviz acestui proiect,
nici consilierii care au mers pe teren si au vizionat cele doua terenuri care faceau obiectul schimbului. As vrea sa explice d-na din
punct de vedere a specialistului de ce nu se poate acest lucru.”
D-na arhitect Diana Decuseara „Primaria municipiului Focsani detine un teren pe str. Capitan Stoienescu care are calitatea de cai de
comunicatie rutiere, anume parcare si are dimensiunea egala cu terenul detinut de dl. Macoveiu la adresa str. Longinescu nr. 5B. In
contextul cu terenul pe care il detine Primaria municipiului Focsani ca parcare, trebuie sa mentionam ca mai exista si garaje acolo care
cel putin unul, doua dintre ele ar fi fost afectate de acest schimb si ar fi trebuit sa se anuleze contractul de inchiriere, urmand ca
acestea sa dispara, precum si circa 80% din parcare. Din raportul tehnic s-a mai vazut si diferanta valorica si anume ca terenul
Primariei desi are suprafata egala, are valoare mai mare decat terenul d-lui Macoveiu, comparand cei 66.900 lei cu 48.800 lei.
Acestea ar fi motivele principale pe langa aspectele juridice, unde concluzia este de neoportun.”
Dl. Aurel Bacu „si totusi dl. Macoveiu are un schimb de teren.”
Dl. presedinte de sedinta Radu Nitu „daca d-nii consilieri sunt de acord sa dam cuvantul d-lui Macoveiu?”
D-nii consilieri sunt de acord si ia cuvantul dl. Macoveiu Stefan „terenul este de aceeasi categorie pentru ca platesc exact la fel cum
plateam la gara. Mie mi s-a luat terenul intr-un loc si doresc sa mi se de-a intr-un loc pentru a putea sa ma folosesc si eu de el, ca
altfel eu platesc de 5 ani si eu nu pot sa-mi pun o casa pe asemenea teren si nu ma pot folosi de el, nici acolo, nici dincolo. Va rog
insistent sa va puneti si dumneavoastra in locul meu.”
Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si nu se adopta cu 19 voturi „abtinere”.



Se prezinta punctul 17 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea concesionarii fara licitatie publica a unor terenuri
apartinand domeniului privat al municipiului Focsani, adiacente constructiilor existente, pentru extinderea acestora.
Dl. consilier Liviu Ioan Oloeriu „la acest proiect avem doua pozitii, o prima pozitie careia nu am putut sa-i dam avizul pentru ca nu
indeplineau conditiile prevazute de regulamentul Consiliului Local privind concesiunile fara licitatie publica si anume faptul ca nu exista
acordul vecinilor adiacenti. Din punct de vedere al nostru se putea face concesiunea, dar nu exista acordul unui vecin, mai mult de
atat acesta ne-a vazut si a comunicat ca nu este de acord. Pana cand se reglementeaza aceasta situatie privind acordul vecinului sau
a apartamentului adiacent, din pacate nu putem sa votam aceasta pozitie. Cealalta pozitie indeplineste toate conditiile si are si avizul
comisiei de urbanism.”
Dl. presedinte de sedinta Radu Nitu supune la vot pe pozitii:
1. Gurgu Aneta – str. Mitropolit Varlaam nr.6, bl. 6, ap. 3 – 10,80 mp – nu se aproba cu 19 voturi „abtinere”.
2. Lungu Mircea – str. Ghinea Dorinel nr. 1, bl. 1, ap. 3 – 14,00 mp – se aproba cu 19 voturi „pentru”
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr.180/359

Se prezinta punctul 18 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind modificarea anexelor nr. 2 si 3 la HCL nr. 343/29.11.2011 privind
aprobarea inchirierii prin licitatie publica a spatiilor situate in „Perimetrul Istoric Piata Unirii si Gradina Publica” din Focsani.
Dl. consilier Liviu Ioan Oloeriu „la discutiile facute in cadrul comisiei de buget, dar si de urbanism s-a conturat urmatoarea varianta: art.
1, punctul „a”, care se refera la corpul G care se va transforma in centru de informare turistica sa pastram si sa votam aceasta pozitie.
Pentru punctul „b” s-a considerat ca este cazul sa analizam cu mai multa atentie pentru ca aici este o suma de probleme legata si de
destinatie si de pretul pe mp pentru ca stim ca cei care deja au inchiriat, daca am inteles eu bine, fie suspendarea contractelor, ceea
ce nu se poate, fie micsorarea chiriei. Acest lucru s-a aprobat in comisiile de specialitate. Din cate stiu punctul „a” este obiectiv si
necesar a fi votat pentru ca noi deja am demarat un proiect pentru realizarea acestui punct de informare turistic pe fonduri structurale.”
Dl. consilier Dragos Puiu Horhocea „chiar daca nu am fost la comisie, stiu despre spatiu, stiu despre proiect. In schimb mare problema
este si acum dupa cativa ani de zile, dl. Primar o stie foarte bine, este vorba de Asociatia de Promovare si Dezvoltare a Turismului in
judetul Vrancea care la ora actuala nu are un sediu. Rugamintea ar fi sau as vrea sa intreb daca acest lucru ar fi posibil pentru ca
intr-o discutie anterioara, discutam despre unirea celor doua unitati, punctul de informare cu Asociatia de Promovare si Dezvoltare
Turistica a judetului Vrancea. La momentul acesta este singura organizatie de genul acesta. Stiti ca am facilitat intrarea in Federatia
FEAP, care atrage dupa sine participarea la targuri in mod gratuit, inclusiv la targurile organizate de Asociatia Nationala a Agentiilor de
Turism si cred ca ar fi chiar benefica aceasta unire dintre Punctul de Informare Turisitica si Asociatia de Promovare si Dezvoltare a
Turismului in judetul Vrancea.”
Dl. consilier Neculai Tanase „stimati colegi, d-le Primar cu aceste spatii de cand s-au construit avem o problema. Cred ca stim cu totii
ca sunt probleme si ar trebui sa dam dovada de mai multa flexibilitate pentru a gasi niste chiriasi pentru aceste spatii pentru ca este
pacat, pentru ca este un centru civic. Daca mergeti prin pasaj o sa vedeti ca pavelele au inceput sa sara, se scorojesc peretii, este
pacat pentru investitie si nici in ziua de astazi dupa atata timp nu am gasit niste locatari acestor investitii. De aceea eu cred ca ar
trebui sa fie mai multa flexibilitate pentru ca nu are rost sa tinem la pret daca noi nu reusim sa gasim acesti chiriasi.”
Dl. Primar Decebal Bacinschi „cred va trebui sa facem o analiza foarte serioasa si aici va trebui sa-si spuna punctul de vedere
compartimentul juridic. Noi am inchiriat, am fost la licitatie si avem contracte incheiate pe urmatorii 5 ani. Nu putem veni si am spus de
la inceput ca este pretul foarte mare tinand cont ca in municipiul Focsani la acea data erau foarte multe spatii comerciale libere. Va
trebui sa gasim o posibilitate din punct de vedere juridic, ori anulam contractele cu anul acesta, ori vor cere ei si se va propune un alt
pret. Este destul de piperat, din punctul meu de vedere, pretul si va trebui sa gasim o solutie.”
Dl. consilier Liviu Ioan Oloeriu „dl. consilier Horhocea a ridicat o problema, de fapt problema dumneavoastra nu are legatura cu
proiectul de astazi. Centrul de informare turisitica nu vad de ce sa nu colaboreze Primaria cu asociatia pe aceeasi tema de activitate?”
Dl. consilier Dragos Puiu Horhocea „eu vorbeam de sediu.”
Dl. consilier Liviu Ioan Oloeriu „nu stiu daca aceste spatii ale nostre au fost gandite cu destinatii de sedii. Centrul de informare stiu ca a
fost gandit din momentul in care s-a depus proiectul.”
Dl. consilier Dragos Puiu Horhocea „da, dar se putea cu agentie de turism. Eu am cumparat caietul de sarcini din ianuarie anul trecut.”
Dl. consilier Liviu Ioan Oloeriu „agentia de turism este o activitate comerciala pe cand sediul este locul unde se afla biroul. Cred ca se
poate face printr-un parteneriat cu Primaria si dumnealor sa functioneze in aceeasi locatie. Daca proiectul pentru care deja s-au depus
documentele permite lucrul acesta.”
Dl. consilier Dragos Puiu Horhocea „as fi vrut sa tragem totusi o concluzie, oportunitatea nu cred ca o contesta nimeni, eu ma
refeream strict la posibilitatea sau realizarea efectiva a acestui obiectiv.”
Dl. consilier Bogdan Emilian Matisan „eu cred ca o sa fie si in interesul proiectului pe care il desfasoara Primaria cu acest Centru de
informare, interesul proiectului de a atrage cat mai multe ONG-uri in parteneriat cu Primaria pentru definitivarea obictivului acestui
centru. Nu cred ca juridic nu va exista nici un impediment ca aceasta asociatie, sa functioneze in acelasi sediu. Cred ca este de bun
augur sa existe acest parteneriat si cred ca si problema asociatiei de rezolva in acest fel.”
Dl. presedinte de sedinta Radu Nitu supune la vot pe pozitii:
- se supune la vot lit. „a” si se aproba cu 18 voturi „pentru” si 1 vot „abtinere” a d-lui consilier Dragos Puiu Horhocea;
- se supune la vot lit. „b” si nu se aproba cu 19 voturi „abtinere”.
Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 181/360

Se prezinta punctul 19 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea vanzarii fara licitatie publica, a terenului in suprafata de
13,00 mp situat in Focsani, str. Bucegi nr. 8, sc. 2, judetul Vrancea, T. 192 P. 10508 ce apartine domeniului privat al municipiului
Focsani, catre domnul Iorga Marius Eusebiu.
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 182/361

Se prezinta punctul 20 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind alegerea unui presedinte de sedinta, pentru Consiliul local al
municipiului Focsani , pe o perioada de trei luni, incepand cu luna decembrie 2012.
Dl. consilier Liviu Ioan Oloeriu „il propun pe dl. consilier Bogdan Emilian Matisan”.
Dl. consilier Neculai Tanase „vreau sa va felicit pentru ca ati fost echilibrat, pentru ca nu mi-ati taiat microfonul de cate ori ar fi vrut
colegii dumneavoastra.”
Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 183/362

Se prezinta punctul 21 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind desemnarea a doi reprezentanti ai Consiliului local al municipiului
Focsani care sa colaboreze cu Consiliul local al tinerilor Focsani.
Dl. consilier Liviu Ioan Oloeriu „il propunem pe dl. consilier Dorian Alecsandrescu.”
Dl. consilier Aurel Bacu „o propunem pe d-ra consilier Manuela Axente.’
Dl. presedinte de sedinta Radu Nitu „propun pe d-nii consilieri Dragos Puiu Horhocea, Gabriel Padineanu si pe d-na consilier Luminita
Elena Balaban.”
Se supune la vot comisia de numarare a voturilor si se aproba cu 19 voturi „pentru”,.



Se distribuie buletinele de vot domnilor consilieri in vederea votarii.
Comisia constata ca s-au distribuit 19 buletine de vot, rezultatul votului fiind urmatorul:
voturi „pentru” voturi „impotriva” voturi „nule”
- Dl. Dorian Alecsandrescu 19 - -
- D-ra Manuela Axente 19 - -

Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 184/363

Se prezinta punctul 22 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind desemnarea reprezentantului Consiliului local al municipiului Focsani
in Consiliul de administratie al Ateneului Popular „Mr. Gh. Pastia”.
Dl. consilier Tudorel Daniel Trofin „vreau sa-l propun pe dl. consilier Dan Buzoi.”
Se distribuie buletinele de vot domnilor consilieri in vederea votarii.
Comisia constata ca s-au distribuit 19 buletine de vot, rezultatul votului fiind urmatorul:
voturi „pentru” voturi „impotriva” voturi „nule”
- Dl. Dan Buzoi 19 - -

Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 185/364

Se prezinta punctul 23 proiectul de hotarare din completarea ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea alocarii, din bugetul
local al municipiului Focsani pe anul 2012, a sumei de 9.300 lei pentru premierea primilor 15 sportivi ai anului.
Dl. consilier Liviu Ioan Oloeriu „tot in comisii s-au facut discutii, chiar eu am facut lucrul acesta si colegii au acceptat. Ce inseamna 15
primii sportivi ai judetului ii hotarasc cei care se pricep cei din Directia Judetean pentru Tineret si Sport. In schimb vrem sa
transformam aceasta sarbatoare intr-o sarbatoare a Consiliului Local si rog executivul sa organizeze decernarea premiilor intr-un
cadru propriu Primariei si Consiliului Local al municipiului Focsani. Ca si amendament”
Dl consilier Aurel Bacu „foarte de acord, dar mai este o problema, acesti 15 cei mai buni sportivi ai judetului Vrancea, in fiecare an
sunt depistati, selectionati, pregatiti de niste antrenori, fara acesti antrenori acesti primii 15 sportivi niciodata nu ar obtine performatele
pe care le obtin. De multi ani de zile acesti antrenori nu mai sunt premiati. Cum ii motivam noi sa isi continue munca de depistare,
antrenare si abtinerea performantelor cu acesti sportivi? Ar trebui sa premiem si cei mai buni antrenori.”
Dl. Primar Decebal Bacinschi „legea nu ne permite.”
Dl. consilier Aurel Bacu ‚stiu ca exista Hotararea de Guvern, dar poate gasim o solutie.”
Dl. presedinte de sedinta Radu Nitu „daca sunteti de acord sa ia cuvantul dl. Daniel Gongu?”
Dl. director Daniel Gongu „in calitate de director al Directiei Judetene de Sport si Tineret as vrea sa-mi spun si eu mica parere. De trei
ani de zile de cand organizez aceasta gala am zis asa: premierea sportivilor din partea Directiei pentru Sport si Tineret Vrancea pentru
ca noua ne vine un buget de la Minister si am oferit ocazia si Consiliului Local sa premieze din partea Focsaniului. Dumneavoastra
vreti sa premiati separat? Pentru ca Gala Sportului Vrancean nu poate fi organizata de Consiliul Local. As vrea sa-l intreb pe dl. Primar
cum facem?”
Dl. Primar Decebal Bacinschi „spectacolul si programul o sa-l stabilim impreuna.”

Dl. consilier Liviu Ioan Oloeriu „in discursul d-lui director, spunea, am dat ocazia Consiliului Local sa premieze si el. Nu mai este cazul
sa ne dati ocazia, cred ca nu este nici o disfunctie daca facem si noi Consiliul Local si Primaria Focsani o gala de premiere a
sportivilor. Este un amendament sunt banii cetatenilor, ii dam sportivilor vranceni, va respectam specialitatea in alegerea acestor
sportivi, dar sa fie a Primariei si Consiliului Local.”
Nu mai discutii si se supune la vot proiectul de hotarare cu amendamentul d-lui consilier Liviu Ioan Oloeriu si se adopta cu 19 voturi
„pentru”, devenind hotararea nr. 186/365

Se prezinta punctul 24 proiectul de hotarare din completarea ordinii de zi: proiectul de hotarare de la punctul 24: proiect de hotarare
privind aprobarea modificarii art. 3 din HCL nr. 159/338/2012 privind aprobarea pretului local de facturare a energiei termice furnizata
populatiei prin sistemul centralizat, in municipiul Focsani.
Dl. consilier Aurel Bacu „am ascultat explicatiile d-lui Primar vis-a-vis de acest proiect, este vorba de modificarea pretului la gigacalorie
pe lunile noiembrie si decembrie, de la 243 lei la 190 lei. M-am gandit de ieri pana azi sa inteleg aceste explicatii si am ajuns la
aceeasi concluzie, este campanie electorala, asa cum a fost si cu sedinte de indata, asa cum si saptamana viitoare vom avea una de
indata, asa cum si suplimentarea la buget astazi si aceea este tot campanie electorala, este modalitatea de a face campanie
electorala a celor care sunt la putere. Cetatenii sper sa inteleaga, iar grupul nostru propune sa se mentina acest pret si in lunile
ianuarie si februarie.”
Dl. consilier Neculai Tanase „pornind de acum un an cand s-a votat 400 lei / gigacalorie si am ajuns astazi la 190 lei / gigacalorie.
Normal ca se interpreteaza asa cum a spus si dl. consilier Bacu, ca este campanie electorala. Pentru a nu fi campanie electorala si ca
sa fie de buna credinta din partea noastra a consilierilor, eu as putea sa fac un amendament si fac un amendament cu aceasta ocazie,
la art. 3 care spune asa: „ca prevederile hotararii se aplica incepand cu facturarea consumului de energie termica livrata populatiei,
aferanta lunilor noiembrie si decembrie si exact cum a spus si dl. consilier Bacu, inclusiv lunile ianuarie si februarie. Stiind ca ne
asteapta un an foarte greu, stiind ca populatia este intr-un impas financiar, daca ar fi intr-adevar de buna credinta si nu ar fi un demers
electoral, haideti sa mentinem pretul pe toate cele patru luni si atunci ar fi totul perfect. Acesta este amendamentul meu.”
Dl. consilier Bogdan Emilian Matisan „ne-ati acuzat si nu numai la sedinta aceasta si la sedinta anterioara de faptul ca PDS-ul, USL-ul
anul trecut a aprobat 400 lei /gigacalorie. Stimate d-le consilier Tanase ar trebui sa spuneti adevarul pana la capat, am fost fortati de
guvernul Boc, atunci cand au taiat toate subventiile si ca ni s-a promis ca vor veni niste bani de la Guvern pentru a acoperi aceasta
subventie, de aceea a aparut acel pret. Iata ca a venit Guvern USL condus de Victor Ponta care a trimis banii la Focsani si nu numai
la Focsani, ci si la celalalte orase unde exista incalzire centralizata pentru a se acoperi diferenta de pret pentru populatie. Acesta este
adevarul adevarat. De aceea am facut anul acesta 190 lei pentru ca au venit bani de la Guvern. Dumneavoastra tot ati trambitat ca o
sa trimiteti bani de la Guvern, nu ati trimis deloc, nu mai aratati cu degetul.”
Dl. consilier Neculai Tanase „acum pentru ca nu mai sunteti fortati si nu mai aveti pistolul la cap, haideti sa votam cu totii, acelasi pret
pentru noiembrie, decembrie, ianuarie si februarie.”
Dl. Primar Decebal Bacinschi „d-le consilier Tanase banii pe care i-am primit trebuie sa-i cheltuim anul acesta, nu ma pot duce in anul
2013. in proiectul acesta de reabilitarea sistemului de termoficare ni se impune suma de 240 lei pentru anul 2013. Acesta este motivul
pentru care incercam acum sa ducem gigacaloria pentru luna noiembrie si decembrie la 190 lei. Acesta este motivul, nu pot sa
raportez banii in 2013.”
Dl. consilier Neculai Tanase „daca asa cum spune dl. Primar, domnilor sunteti la guvernare din mai, deci trebuia sa facem acest pret si
in octombrie si in septembrie.”

Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare in forma initiala si se adopta cu 13 voturi „pentru” si 6 voturi „abtinere” a



d-nilor consilieri Ionel Preda, Neculai Tanase, Lilian Ilie, Aurel Bacu, Lionida Milea si d-ra Manuela Axente, devenind hotararea nr.
187/366

Se prezinta punctul 25 proiectul de hotarare din completarea ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea pretului local de
facturare a energiei termice furnizata populatiei prin sistemul centralizat, in municipiul Focsani.
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 19 voturi „pentru”, devenind hotararea nr. 188/367

Dl. presedinte de sedinta Radu Nitu „as vrea sa va supun atentiei ca mai avem la mapa niste informari:
1. executia bugetului general consolidat al municipiului Fosani la 31 octombrie 2012, am luat nota de aceasta executie a bugetului.
2. informare privind stadiul de oportunitate pentru modernizare centrala termica Colegiul National Unirea, consilierii au luat nota de
aceasta informare,
3. informare privind punerea in executare a Sentintei Civile nr. 1835/30.05.2012 pronuntata de Tribunalul Vrancea in dosarul nr.
7486/91/2011, ramasa definitiva si irevocabila la cererea SC PANDORA PROD SRL cu sediul in Focsani, artera DJ 204D, judetul
Vrancea, va informez ca s-a discutat cu cei de la Pandora si a ramas pentru luna decembrie sa luam o decizie privind aceasta
sentinta.
4. informare privind punerea in executare a Sentintei Civile nr. 197/12.05.2010 pronuntata de Tribunalul Vrancea ramasa definitiva si
irevocabila prin Decizia Civila nr. 26581/02.11.2010 a Curtii de Apel Galati, la cererea d-nilor Chivu Adrian si Chivu Luminita, s-a luat
act de catre Consiliul Local.
5. informare privind solicitarea SC HUNTERS FAMILY SRL, s-a luat act.
6. informare privind oferta de vanzarea a Universitatii George Baritiu Brasov.
D-nelor si d-nilor consilieri ati luat act de aceste informari la mapa noastra de sedinta.
Dl. Primar Decebal Bacinschi „trebuie sa luam fiecare informare in parte pentru ca noi va trebui sa dam raspuns la aceste solicitari.
De exemplu sediul Universitatii George Baritiu. Dansii au venit cu o evaluare. In coditiile in care dumneavoastra considerati, mergeti
sa o vedeti daca nu ati vazut-o, si dorim sa o cumparam pasii vor fi urmatorii: vom face un raport de evaluare, in urma evaluarii pe
care o facem sa purtam niste negocieri cu dansii si dupa aceea daca va fi cazul si suntem de acord sa o cumparam sa facem proiect
de hotarare. In aceste conditii dumneavoastra sunteti de acord sa comandam o evaluare a acestui imobil si sa vedem. Dumnealor au
venit cu o evaluare, cu un specialist. Pentru o unitate de invatamant este dotata cu tot ce trebuie, mobilier, are tot ce-i trebuie, ar trebui
sa mergeti sa vedeti daca nu ati vazut-o. Parerea mea este ca ar merita sa o cumparam, dar asta ramane la latitudinea
dumneavoastra si sa vedem cat costa, mai negociem. Din discutiile avute cu dansii am inteles ca sunt de acord si cu plata in rate, in
cateva rate lunare. In conditiile acestea sunteti de acord sa comanam o evaluare a acestui imobil?
Sunteti de acord ca impreuna cu dl. Simiz sa incercam sa gasim o alta locatie pentru ca avem o hotarare judecatoreasca, daca dansul
este de acord? Pentru ca s-a venit cu trei variante, schimb de teren, ori bani. Sa incercam totusi pentru ca dansul a fost de acord.

O alta problema ridicata aici, vreau sa va supun atentiei daca ati fi de acord impreuna cu dl. Macoveiu daca gasesc o alta locatie sa
initiem un proiect de hotarare? Are si dansul dreptate, d-le Macoveiu vreau sa ne spuneti, pentru ca pe undeva noi nu am respectat
ceea ce ati spus dumneavoastra ca am dat in doua terenul si acum se doreste practic unitar. Daca gasim o alta localtie sa incercam
treaba aceasta.
Ultimul lucru pe care vreau sa vi-l spun este vorba despre faptul ca s-a cerut inlesnirea la plata pentru niste persoane, cetateni din
muncipiul Focsani. d-le Nazaru exista vreo posibilitate sa ajutam aceste persoane, pentru ca spre exemplu prima doamna are 600 lei
de dat si are 12.000 penalitatile.”
Dl. Melus Nazaru „penalitatile daca este vorba de Chivu Lucica are 2.777 lei.”
Dl. Primar Decebal Bacinschi „si are de platit impozit 600 lei.”
Dl. Melus Nazaru „in 2011 doamna a cumparat o masina Dacia Logan.”
Dl. Primar Decebal Bacinschi „exista posibilitatea unei esalonari si este valabil pentru toti cei care au depus cereri?”
Dl. Melus Nazaru „prin Hotarare de Consiliul Local se pot aproba toate aceste solicitari, in conditii justificate. Ei ar trebui sa se justifice,
„nu am putut sa platesc impozitul din anul 2009 pana la zi pentru ca mi-am luat masina”. Dar sunt cetateni mult mai necajiti decat
doamna care platesc impozite. Prin Hotarare de Consiliu Local se pot acorda asemenea, problema este sa fie acordate in conditii cat
de cat echitabile.’
Dl. consilier Tudorel Daniel Trofin „am o rugaminte, daca dl. Melus Nazaru ne poate furniza ulterior un Regulament cat mai obiectiv cu
putinta prin care sa putem face aceste inlesniri pentru a evita gradul de subiectivitate al nostru, pentru ca eu sincer ma simt un pic
revoltat pentru ca doamna si-a achizitionat o masina, dar nu a mai putut sa achite din 600 lei din 2009, nici macar 50 lei intr-un an de
zile, este putin fortata aceasta solicitare pe care o solicita doamna. Si in momentul in care dl. Nazaru va prezenta acel regulament,
care sa ne asigure un grad de obiectivitate cat mai mare sunt perfect de acord ca d-le Primar sa dam o mana de ajutor tuturor
cetatenilor municipiului Focsani aflati intr-o situatie delicata.”

Dl. presedinte de sedinta Radu Nitu solicita inscrieri la cuvant pentru punctul diverse. La acest punct se inscriu la cuvant urmatorii d-nii
consilieri: Aurel Bacu si Neculai Tanase.
Dl. Primar Decebal Bacinschi „d-nilor consilieri va rog sa-l ascultam un pic pe dl. director Visan de la ENET pentru are ceva sa ne
comunice despre un proces dintre ENET si o unitate care ne-a furnizat pacura.”
Dl. director Marean Visan „in vara anul 2010 a fost intrerupta furnizarea gazelor naturale si am functionat pe pacura si s-au acumulat
niste datorii destul de mari, dar s-au mai diminuat intre timp. Intre timp am fost chemati la reconciliere si luni urmeaza sa ajungem la
Ploiesti pentru a discuta si a vedea care este concluzia. Concluzia nostra este esalonarea acestor datorii. Dupa ce vom merge la
Ploiesti vom informa Consiliul Local si Primaria Focsani la ce solutie s-a ajuns.”
Dl. consilier Aurel Bacu „eu vroiam sa veniti cu o informare cu ce s-a facut de la ultima analiza, pentru ca banii acestia de la Guvern se
termina repede. Care este stadiul colectarilor, cator asociatii am facut auditare? Ca asa s-a hotarat, sa facem audit la cele cu
probleme. Si am mai cerut la ultima sedinta nota de plata 3.3 miliarde lei de la Bachus 2012, doamna care a cheltuit banii pe artisti,
vreau sa vad cum s-a cheltuit si nu am sa renunt la treaba aceasta pana nu ne va fi prezentata nota de plata pentru cei 3.3 miliarde lei
alocati de Consiliul Local.”

Dl. consilier Neculai Tanase „acum cateva sedinte un urma ati votat dumneavoastra acel proiectde hotarare privind interzicerea
afisajului in municipiul Focsani. Asta e la un semnal, toata lumea cu mic cu mare l-am votat, pentru a nu inoportuna, stresa cetatenii
municipiului Focsani. Insa din pacate dumneavoastra sunteti primii care incalcati acesta hotarare. Municipiul Focsani este plin pe
cutiile de gaze, pe romtelecom, pe stalpi cu fel de felde chipuri. Nu stiu de ce mai dati astfel de hotarari pe care dumneavoastra nu le
respectati. Asta este nedumerirea mea. Domnilor votati o hotarare, dar respectati-o, pentru mine a devenit obisnuinta sa hotarati ceva
si nici macar sa nu respectati ce ati hotarat.”
Dl. Primar Decebal Bacinschi „d-le consilier Tanase spuneti-mi unde sunt si in seara asta vor merge sa le dea jos. D-le Gheorghe luati



tot orasul la mana acolo unde este, indiferent ce partid politic este, nu pe domeniul privat pentru ca acolo nu putem interveni, va rog sa
dispara totul. Sa vedem cine sunt sa aplicam Hotararea Consiliului Local privind amenda.”
Dl. presedinte de sedinta Radu Nitu „doamnelor si domnilor consilieri va rog sa imi permite-ti sa inchei sedinta de astazi, dar nu inainte
de a multumi d-lui Primar pentru lucrurile pe care le-am rezolvat in cartierul Mindresti, deasemenea sa va multumesc dumneavoastra
pentru ajutorul pe care mi l-ati dat in conducerea sedintelor in cele trei luni de zile.”

Dl. presedinte de sedinta Radu Nitu considera ca au fost epuizate toate punctele de pe ordinea de zi, considera lucrarile sedintei
incheiate si multumeste tuturor pentru participare.
Drept care s-a incheiat prezentul proces verbal.

PRESEDINTE DE SEDINTA,
Radu Nitu

S E C R E T A R U L
MUNICIPIULUI FOCSANI,
Eduard-Marian Corhana

INTOCMIT,
Daniela Bobeica


